
 1 

 
 

PROTOKÓŁ Nr 0063 – 9/35/2009 
z obrad Komisji Rewizyjnej 

w dniu 8 czerwca 2009r. 
 

 
Miejsce posiedzenia:  sala nr 130 A  UM. 
Czas posiedzenia:  godz. 9.00 – 10.15 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście, zgodnie z 
załączonymi listami obecności. 
 
 
Porządek obrad: 
1.  Otwarcie posiedzenia. 
2.  Przyjęcie porządku obrad.  
3.  Plan pracy komisji na II półrocze 2009r. 
4.  Sprawy bieżące. 
 

- sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta Jastrzębie Zdrój 
podjętych w I kwartale 2008r. 

 
- projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Jastrzębie Zdrój na 

2009 rok, 
 
- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi p. *** 

 
5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 18 maja 2009r. 
6.  Wolne głosy i wnioski. 
7.  Zakończenie posiedzenia.  
 
 
 
Ad. 1. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał przewodniczący komisji radny Zbigniew Rutkowski, 
który powitał zebranych. 
 
 
Ad. 2. 
 
Porządek obrad został przyjęty głosami: 
 
za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
 
 
Ad. 3. 
 
Plan  pracy  komisji  na  II  półrocze 2009r. 
 



 2 

Komisja zaopiniowała pozytywnie plan pracy. 
Plan pracy komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 
Ad. 4. 
 
Sprawy bieżące. 
 

 
- sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta Jastrzębie Zdrój 

podjętych w I kwartale 2008r. 
 
Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie Zdrój przedstawiła Olga 
Majkowska naczelnik wydz. Informacji. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
 
 
Rutkowski Zbigniew 
- Z czego wynika tak długi termin ? 
 
Olga Majkowska 
- Wynika to  z cyklu szkolenia dla nauczycieli i terminów związanych z 

dokumentami. 
 
Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania uchwał Rady Miasta. 
 
  
 

- projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Jastrzębie Zdrój na 
2009 rok, 

 
Wyjaśnienia do projektu uchwały udzielił Dariusz Holesz skarbnik miasta. 
Powiedział, że zgodnie z załącznikami zmienia się plan – dochodów, wydatków i 
przychodów budżetu miasta. Zmianie ulega limit wydatków związanych z 
wieloletnimi programami inwestycyjnymi w 2009r. i na lata 2010 – 2011. 
Zmieniają się wydatki na inwestycje, których okres realizacji nie przekracza 
jednego roku.  Proponuje się zmienić wydatki na programy i projekty realizowane 
ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej oraz innych źródeł 
zagranicznych nie podlegających zwrotowi w 2009r. oraz na lata 2010 – 20111. 
Zmieni się plan dochodów i wydatków w rachunku dochodów własnych na 2009r. 
Do projektu uchwały zostanie przygotowana autopoprawka.    
 
 
Rutkowski Zbigniew 
- Są zaszłości z wydania pozwoleń na budowę przy ul. Pszczyńskiej. Nie ma tam 

dróg gruntowych i innych. Jesteśmy na etapie realizowania końcówki 
programu Spójność  i nikt nie mówi o doprowadzeniu tam dróg do porządnego 
stanu. Natomiast zaczynamy inwestować w nowe zadanie.  

 
 



 3 

 
Holesz Dariusz 
- Przed sprzedażą działek trzeba zainwestować i wytyczyć rzędne. Kolejnym 

etapem może być zgodna rady na sprzedaż działek. Jeżeli  ktoś kupi działkę, 
to musi mieć ustalone rzędne do wytyczenia dojazdu.  

 
Rutkowski Zbigniew 
- Od pewnego czasu podejmowane są działania na ul. Młyńskiej.  Przy ul. 

Pszczyńskiej mamy zaszły problem, jeżeli chodzi o sytuację sprzed 20 – 30 
lat.   

 
Rutkowski Zbigniew 
- Z wykazu wynika, że dyrektorzy szkół mają dużo godzin nadliczbowych. Są 

sytuacje, że nauczyciele tyle nie mają.  Mam nadzieję, że będzie to 
zdefiniowane i uzasadnione.  

 
Bielaszka Elfryda 
- Każdą sytuację należy traktować indywidualnie. Są przypadki, że dyrektorzy 

mają godziny ponad wymiarowe, ale jest to zgodnie z literą prawa.  
 
Rutkowski Zbigniew 
- Od lat mamy zdiagnozowaną sytuację, gdzie jest dużo nauczycieli 

zarejestrowanych w urzędzie pracy, są też nauczyciele, którzy mają po parę 
godzin, bo nie ma etatów.  Inne osoby natomiast mają sporo godzin.  

 
Bielaszka Elfryda 
- Załączona jest informacja, gdzie zakazaliśmy godzin ponad wymiarowych. 

Jednak sprawa znalazła finał u rzecznika praw obywatelskich, który zakazał 
prezydentowi tego. Powiedzieliśmy, że nie wolno dyrektorom przyjmować 
godzin ponad wymiarowych.  Mamy pismo od rzecznika. Od tego czasu 
odstąpiliśmy od tego.  Nie ma podstaw prawnych, aby napisać i zakazać.  

 
Rutkowski Zbigniew 
- W mieście są szkoły publiczne. Jeżeli chodzi o kształtowanie polityki 

oświatowej, robi to wydział edukacji i prezydent.  Można wiele spraw załatwić 
w drodze porozumienia.       

 
Jaworecka Celina 
- Do ilu dyrektorów szkół zostały wysłane pisma w tej sprawie ? 
 
Bielaszka Elfryda 
- Rozmawiamy z dyrektorami. Proszę powiedzieć na jakiej podstawie 

prawnej mamy to napisać ?  Opinia rzecznika praw obywatelskich jest 
jednoznaczna.  

 
Gałuszka Damian 
- Nie widzę nic złego w tym. Dyrektor przecież nie zwalnia nauczycieli.  
 
Jaworecka Celina 
- Dyrektor powinien zająć się organizacją pracy w szkole, nadzorowaniem. 

Potem okazuje się, że nie ma na to czasu.  Dyrektor powinien mieć czas 
dla ucznia, dla rodzica.  A tak nieraz nie jest.   
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Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
 
 
 

- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi p. *** 
 
Rutkowski Zbigniew 
- Informacja była do wglądu w biurze rady. Zapoznałem się z nią i w mojej 

ocenie uważam, że projekt uchwały jest zasadny.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
Stanowisko zostało przyjęte głosami:  za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0. 
 
 
 
Ad. 5. 
 
Protokół z posiedzenia komisji w dniu 18 maja 2009r. został przyjęty głosami: 
 
za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
 
 
 
Ad. 6. 
 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Komisja proponuje, aby sesja rady miasta we wrześniu odbyła się 17 września 
2009r.  
 
Rutkowski Zbigniew 
- Kończy się usługa świadczona przez firmę Dussmann i nie wiadomo, czy 

dalej będą.  Zespół kontrolny wnioskuje, aby w przyszłości dopracować się 
rozwiązania, które da gwarancje satysfakcjonujące obie strony, bez szkody 
dla  żywionych dzieci.  

 
 
Ad. 7. 
 
Przewodniczący komisji podziękował zebranym za przybycie i zakończył obrady. 
 
 

Przewodniczący  
Komisji  Rewizyjnej 

 
Zbigniew Rutkowski 

 
 

Protokołowała 
Alicja Trocka 
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